



In Loving Memory of Mr. Au Yeung Keung, Vice-Principal

It is with great sadness that we mourn the passing of our beloved retired Vice Principal, Mr. Au Yeung Keung, on 31st October 2022. Our heartfelt condolences go out to his family and those who know him and love him.

Mr. Au Yeung first joined Bishop Hall Jubilee School on 1st September 1966 as a Mathematics teacher and later became our Vice-Principal. He devoted himself whole-heartedly to education and to Bishop Hall Jubilee School for 36 years until his retirement in 2002.

Mr. Au Yeung contributed immensely not only as a teacher of Mathematics but also as an enthusiastic and dedicated Vice-Principal. He was always eager to help and foster a professional and harmonious working environment at BHJS. He also committed himself to enhancing different aspects of the school, including sports development, and the establishment of the Student Union and Parent-Teacher Association. We are truly grateful for his devoted service and profound contributions to the school.

Mr. Au Yeung was held in the highest regard by Jubileans. He will forever be fondly remembered as part of the Jubilean family.

深切悼念歐陽強副校長

我們沉痛公布，敬愛的銀禧榮休副校長歐陽強先生於2022年10月31日安祥辭世。為此，本校上下深切哀悼，並對他的家人及所有愛他的人致以衷心的慰問。

歐陽老師於1966年9月1日加入銀禧教授數學科團隊，後來獲晉升為副校長。他畢生致力於教育界作育英才，於本校服務36年直到2002年退休，培育無數棟樑。

除了是深受學生愛戴的數學老師，歐陽老師作為副校長更是盡心盡力，為學校貢獻良多。秉持敬業樂群的精神，他為銀禧老師締造了專業而和諧的工作環境，致力推動學校的全方位發展，包括發展體育項目及成立學生會、家教會等。我們由衷感謝他對學校的服務熱忱並銘記他巨大而深遠的貢獻。

我們謹向歐陽老師致以崇高敬意。他將永遠屬於銀禧大家庭，我們永遠懷念他。